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Eerste vergoedingen aan pluimveebedrijven
uitbetaald
nieuws

Het ministerie van Volksgezondheid heeft de eerste vergoedingen uitbetaald aan getroffen
pluimveehouders. Minder dan 30 dagen na de uitbraak van de vogelpest in Meeuwen-
Gruitrode zijn de zeven eerste dossiers volledig afgehandeld. Een tiental andere dossiers
volgt tegen het einde van de week. Dat meldt minister van Volksgezondheid Jef Tavernier
(Agalev).
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Het ministerie van Volksgezondheid heeft de eerste vergoedingen uitbetaald aan getroffen
pluimveehouders. Minder dan 30 dagen na de uitbraak van de vogelpest in Meeuwen-Gruitrode zijn
de zeven eerste dossiers volledig afgehandeld. Een tiental andere dossiers volgt tegen het einde van
de week. Dat meldt minister van Volksgezondheid Jef Tavernier (Agalev).
In totaal werd 190.682 euro overgeschreven op de bankrekeningen van zeven Limburgse bedrijven.
Het zijn de vergoedingen die worden uitbetaald aan pluimveehouders waarvan het bedrijf geruimd
werd in het kader van de bestrijding van de vogelpest.
Tavernier benadrukt dat hij daarmee zijn belofte houdt ten opzichte van de getroffen
pluimveehouders om de vergoedingen binnen de 60 dagen uit te keren en zegt daarmee te bewijzen
dat de overheid ook soepel en snel kan optreden. Tijdens een coördinatievergadering op 23 april in
Hasselt had de minister toegezegd dat alle vergoedingen binnen de 60 dagen zouden worden
uitbetaald. De ministerraad van 25 april besliste om voor het gedode pluimvee een vergoeding uit te
betalen ter waarde van 90 procent van de marktwaarde. In totaal werd bij 128 bedrijven pluimvee
geruimd.
Toch steekt Tavenier niet alle pluimen op de eigen hoed: "Dat we snel kunnen uitbetalen, heeft alles
te maken met de goede werking van het Voedselagentschap op het terrein, en van de Federale
Overheidsdienst Volksgezondheid, Veiligheid van de Voedselketen en Leefmilieu op administratief
vlak". Tavernier hoopt nu dat de snelle uitbetaling de getroffen pluimveehouders en hun gezinnen de
nodige ademruimte geeft.
Voorts is Tavernier "gematigd optimistisch" over de opmars van de vogelpest in ons land. Het is
ruim twee weken geleden dat er zich in België nog nieuwe haarden van vogelpest hebben
voorgedaan. Maar de ziekte is nog niet overwonnen, waarschuwt de groene minister, verwijzend
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naar het opduiken van vogelpest in Duitsland, "waardoor ons land gedwongen werd een preventieve
ruiming uit te voeren bij acht bedrijven in België".
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